

8D

GUILIN YANGSHUO LONGSHENG HEZHOU ZHAOQING GUANGZHOU 桂林 阳朔 龙胜 贺州 肇庆 广州

CNGL08



Experience
**Xiaoyao
Tower**



7 Breakfast | 6 Lunch | 4 Dinner

7 早餐 / 6 午餐 / 4 晚餐



No Shopping Tour

无购物



4/5 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Zhaoqing - Lifu Hotel ***** (1 Night)
肇庆 - 丽枫酒店 (一晚)
- Yangshuo - Xixi Street Hotel **** (2 Nights)
阳朔 - 新西街酒店 (两晚)
- Guilin - Ramada Hotel ***** (2 Nights)
桂林 - 华美达酒店 (两晚)
- Hezhou - Baiman Hotel**** (1 Night)
贺州 - 柏曼酒店 (一晚)
- Guangzhou - Weilai Hotel **** (1 Night)
广州 - 蔚徕酒店 (一晚)



TIPPING (Not Inclusive)

• **SGD 64 Per Person**

中国导游和司机 全程小费 64 新币 每人



STONE FOREST/玉石林

Compulsory Tour (保证自费)

Total: RMB 550 Per Person (Not Inclusive)

- Peach Blossom Spring + Cormorant Fishing + Beautiful Landscape Performance + Night Tour of Two Rivers and Four Lakes (by car) + East-West Lane Pedestrian Street + Jingjiang Prince's Mansion Ancient Town
桃花源+鸬鹚捕鱼+美丽山水表演+夜游两江四湖 (汽车) + 东西巷步行街+靖江王府古镇

SINGAPORE ✈️ GUANGZHOU - ZHAOQING 1

MOB

- **Song Dynasty City Wall** - well-preserved wall from the Song era, showcasing Han architecture and rare in China.
- **Zhaoqing Qixing Archway** - Modeled after Beijing's Yonghe Temple; brightly lit at night, offers beautiful night view.

ZHAOQING - YANGSHUO 2

B/L/D

- **Moon Hill** - Near Fenglou Village in Yangshuo, this 330-meter-high hill has a large round arch at the top, resembling a full moon. It's a unique and iconic natural landmark.
- **Ten-Mile Gallery** - A scenic 10-mile route in Yangshuo, known for beautiful mountain and countryside views, like a painting within a poem.
- **Foreigner Street** - Also called West Street, Yangshuo's oldest and busiest street, filled with bars, shops, and cafés blending Chinese and Western culture.

YANGSHUO - GUILIN 3

B/L/D

- **Xingping Li River Scenery** - A landscape like a living painting. Includes a stop at the 20 RMB note viewpoint for a unique Li River experience.
- **Xingping Ancient Town** - A gem on the Li River, known for breathtaking natural scenery.
- **Shiwaitaoyuan** - Peaceful retreat praised by World Tourism Organization, resembles idyllic world by poet Tao Yuanming.
- **Scenery in Landscape** - An indoor Guilin show featuring acrobatics, ethnic music, and dance.

GUILIN - LONGSHENG - GUILIN 4

B/L

- **Longji Rice Terraces** - Famous for the elegant design and scenic. "Seven Stars with the Moon" is highlight of Village.
- **Jingjiang Princes' Palace** - Ming-era residence of Prince Zhu Shouqian, surrounded by one of China's Ming city walls.
- **Xiaoyao Tower** - Built in the early Tang Dynasty, once as famous as the Yellow Crane Tower. Rebuilt several times throughout history.
- **East-West Alley** - A lively pedestrian street with culture, food, shopping, and entertainment all in one place.

GUILIN - YANGSHUO 5

B/L/D

- **Elephant Trunk Hill** - Located on world-famous Li River, it is a landmark of Guilin. The "Water Stage" at its base creates a dreamlike scene, showcasing beautiful view of "water flowing like moon, with moonlight reflecting on the water."
- **Guihua Park** - A park themed around osmanthus flowers, Guilin's city flower, filled with fragrant blossoms and beautiful scenery that captivates visitors.
- **Silver Cave** - Inside the cave, the stalactites vary in shape and size, pure white like silver and sparkling like diamonds, revealing a rich geological history.
- **Cormorant Fishing Show** - A thousand-year-old traditional fishing culture in Yangshuo, where fish are attracted by light and caught by trained cormorants, symbolizing harmony between humans and nature.

新加坡 ✈️ 广州 - 肇庆

机上用餐

- **宋城古城墙** - 是一座体现宋代汉族建筑风格的标志性建筑，宋代始建的城墙仍然保存完整，全国罕见。
- **肇庆夜景七星牌坊** - 仿北京雍和宫牌坊建造，高12米、宽17.5米，夜晚霓虹闪耀，景色迷人。

肇庆 - 阳朔

早餐/午餐/晚餐

- **月亮山** - 位于阳朔高田乡凤楼村附近，海拔330多米，山顶有一巨大圆洞贯穿山体，远望如一轮悬空满月，形态独特，是阳朔标志性自然景观之一。
- **十里画廊** - 阳朔著名的风景走廊，全长十里，沿途群山环绕、田园如画，被誉为“诗中有画，画中有诗”的自然画卷。
- **洋人街** - 又称西街，是阳朔最古老的街道之一，也是最繁华的商业区，街道两旁遍布酒吧、小店和咖啡馆，融合中西文化，气氛悠闲热闹。

阳朔 - 桂林

早餐/午餐/晚餐

- **兴坪漓江风光** - 犹如一幅山水画呈现眼前，让你置身于“人在画中游”的人间仙境（行程特别安排游览打卡20元人民币背景处，体验不一样的仙境漓江）
- **兴坪古镇** - 漓江上一颗璀璨的明珠，境内风景点让人叹为观止
- **世外桃源** - 世界旅游组织的推荐旅游地，被陶渊明先生形容为“桃花流水，渔歌唱晚”的半仙之地
- **山水间秀** - 桂林的室内表演，包含杂技，少数民族歌舞等等

桂林 - 龙胜 - 桂林

早餐/午餐

- **龙脊梯田** - 梯田排列整齐，线条丰富多彩，平安壮寨的“七星伴月”是著名的景观。景色优美典雅，如同一幅画。
- **靖江王府古镇** - 明代靖江王朱守谦的府邸，历时20年精心建造而成。王府城外有全国保存最完好的明代城墙。
- **逍遥楼** - 初建于唐代初期，曾与黄鹤楼、岳阳楼、滕王阁齐名。逍遥楼历经风雨，多次被毁重建。
- **东西巷步行街** - 一条集旅游、民俗、文化、购物、餐饮、休闲、娱乐于一体的大型综合商业街。

桂林 - 阳朔

早餐/午餐/晚餐

- **象鼻山** - 位于世界著名的漓江边，是桂林的标志性景观。山脚下的“水舞台”如梦似幻，呈现出“水流如月留，月照水中水仍流”的美丽画面。
- **桂花集体** - 以桂花文化为主题的桂林市花公园，园内花香四溢，景色优美，让人流连忘返。
- **银子岩** - 洞内钟乳石形态各异，洁白如银，闪耀如钻石，展现了丰富的地质年代奇观。
- **鱼鹰抓鱼表演** - 阳朔千年传统渔业文化，通过灯光吸引游鱼，鱼鹰捕捉鱼儿送给主人，体现人与自然的和谐共生。

YANGSHUO - LIPU - HEZHOU 6

B/L/D

- **Ethnic Minority Villages** - Visit traditional stilt houses of Dong people and experience their unique customs. The village's unlocked doors reflect Dong's shamanistic beliefs, preserving rich history and many ancient handicraft workshops.
- **Huangyao Ancient Town** - A nearly thousand-year-old town founded during the Song Dynasty, listed as a "Chinese Historical and Cultural Town." It beautifully integrates the essence of Southeast Feng Shui theory.
- **Jade Stone Forest** - A rare geological wonder formed during the Jurassic period over 100 million years ago, featuring white marble pillars and stalagmites. Standing independently among limestone mountains, it is hailed as a "fairyland on earth" and a geological marvel.

阳朔 - 荔浦 - 贺州

早餐/午餐/晚餐

- **少数民族村寨** - 参观侗族吊脚楼，体验其独特民俗风情。村寨中不落锁的大门体现了侗族的萨满信仰，传承着丰富的历史文化，保留着许多古老的手工作坊。
- **黄姚古镇** - 拥有近千年历史的古镇，始建于宋朝，被列为"中国历史文化名镇"。古镇完美融合了东南风水理论的精髓，风貌古朴迷人。
- **玉石林** - 由亿万年前侏罗纪时期形成的汉白玉石柱和石笋组成的罕见奇观，独立矗立于石灰岩山中，被誉为"人间仙境"和地质学的奇迹。

HEZHOU - GUANGZHOU 7

B/L

- **Huacheng Square** - Known as the "City Living Room," it is Guangzhou's largest square, surrounded by 39 iconic buildings including the Guangzhou New Library, Guangzhou Opera House, Guangdong Museum, Guangzhou Second Children's Palace, Chow Tai Fook Financial Center, and Guangzhou International Finance Center.
- **Haixinsha** - Located by the Pearl River, adjacent to the Canton Tower, Ersha Island Hongcheng Park, and Huacheng Square, it is surrounded by water on all sides and is a major landmark and popular tourist spot in Guangzhou.
- **Xiguan Mansions** - Also known as "Old Houses," these traditional Lingnan-style residences are located in Guangzhou's Liwan District. Built mostly by wealthy families and officials, they carry rich historical and cultural significance.
- **Shangxiajiu Pedestrian Street** - A famous commercial pedestrian street in Guangzhou with 238 shops and thousands of merchants, it is a popular destination for shopping and local cuisine.

贺州 - 广州

早餐/午餐

- **花城广场** - 被誉为"城市客厅"，是广州最大的广场，周围环绕39栋标志性建筑，包括广州新图书馆、广州大剧院、广东省博物馆、广州第二少年宫、周大福金融中心和广州国际金融中心等。
- **海心沙** - 位于珠江之畔，毗邻广州塔、二沙岛洪城公园和花城广场，四面环水，是广州的重要地标和热门旅游景点。
- **西关大屋** - 又称"老屋"，位于广州荔湾区，展现岭南传统民居特色，多为名门望族和官员所建，具有深厚历史文化价值。
- **上下九步行街** - 广州著名商业步行街，拥有238家商铺和数千商户，是购物和美食的热门去处。

8 GUANGZHOU ✈️ SINGAPORE

广州

新加坡

B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐



Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)



☎ 6908 7666 📞 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Yangshuo, Guilin
XINGPING ANCIENT TOWN
兴坪古镇



Longsheng, Guilin
LONGJI RICE TERRACE
龙脊梯田



Guangzhou
SHANGXIAJIU PEDESTRIAN STREET
上下九步行街



Guangzhou
XIGUAN MANSIONS
西关大屋



Yangshuo, Guilin
MOON HILL
月亮山



Hezhou, Guangxi
HUANGYAO ANCIENT TOWN
黄姚古镇

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

